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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 
z 24. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 17 

konaného dne 18. 4. 2018 

 
 
 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Mgr. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  

že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

 

 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

 

 
Začátek zasedání:  14:06 hod. 

Konec zasedání:  17.00 hod. 
 

Místo konání: Společenský sál KC Průhon, Socháňova 1220/27, Praha 17 - Řepy  

 

Přítomno: 22 členů ZMČ 

Omluveni: JUDr. Kateřina Kaljkovićová 

 

Ověřovatelé zápisu: Jiří Masopust, Jan Bösser 

Pro: 18, Proti: 0 Zdržel se: 2 Nehlasoval: 0 

 

Návrhový výbor: Ing. arch. Michal Štěpař, Ing. David Števík, Ing. Jaroslava Šimonová 

Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 3 Nehlasoval: 0 
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Návrh programu:  
 

24.1 Kontrola zápisu 

24.2 Stanovení počtu 23 členů Zastupitelstva Městské části Praha 17 podle  

§ 88 odst. 1 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších 

předpisů, volených pro příští volební období v komunálních volbách v roce 2018 

24.3 Poskytnutí mimořádné odměny neuvolněnému zastupiteli podle § 57  

odst. 1 ve spojení s § 87 odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb., o hl. m. Praze, ve znění 

pozdějších předpisů 

24.4 Darování peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou 

členy Zastupitelstva Městské části Praha 17, za výkon funkce členů výborů 

Zastupitelstva Městské části Praha 17 nebo komisí Rady Městské části Praha 17 

v roce 2018 

24.5 Žádost o prominutí úhrady příslušenství pohledávky z titulu neuhrazení 

nájemného ve výši 141.890 Kč bývalým nájemcem bytu svěřeného do správy 

Městské části Praha 17 

24.6 Smír ve sporu Městská část Praha 17 contra Augmentum s.r.o. o platnost 

skončení nájmu a vyklizení předmětu nájmu 

24.7 Koupě rodinného domu čp. 399 u. Karlovarská, Praha 6 - Řepy na pozemku  

parc. č. 1348 a obytné stavby bez čp. na pozemku parc. č. 1349/8  

vč. příslušenství na parc. č. 1349/2 ovocný sad, vše v k. ú. Řepy 

24.8 Změny rozpočtu k 31. 3. 2018 - DODATEK  

24.9 Změny rozpočtu k 30. 4. 2018 

24.10 Poskytnutí peněžních prostředků formou příspěvku s účelovým určením v roce 

2018 příspěvkovým organizacím zřizovaným MČ Praha 17 

24.11 Návrh na rozdělení dotací do oblasti sportu, volnočasových aktivit, sociálních 

služeb a kultury pro rok 2018 

24.12 Svěření stavby „Hasičská zbrojnice Praha 17 - Řepy" do správy MČ Praha 17 

24.13 Prodej části pozemku parc. č. 19 v k. ú. Řepy (lokalita ul. K Šancím) - smlouva 

o budoucí kupní smlouvě 

24.14 Odstranění stavby z titulu protiprávního užívání pozemku parc. č. 565/2  

v k. ú. Řepy (lokalita Bílá Hora) 

24.15 Žádost o svěření pozemků parc. č. 1502/2, 1506/1, 1502/161 v k. ú. Řepy  

v lokalitě Plzeňská, Mrkvičkova do správy MČ Prahy 17 

 
• Pevný bod - Interpelace členů ZMČ (předpokládaný čas od 14:15)  

• Pevný bod - Náměty a připomínky občanů Řep (předpokládaný čas od 16:00)  

 

 

Mgr. Synková 

• navrhla doplnění programu o bod č. 16 
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Návrh programu včetně doplněného bodu:  
 

 

 

 

24.1 Kontrola zápisu 

24.2 Stanovení počtu 23 členů Zastupitelstva Městské části Praha 17 podle  

§ 88 odst. 1 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších 

předpisů, volených pro příští volební období v komunálních volbách v roce 2018 

24.3 Poskytnutí mimořádné odměny neuvolněnému zastupiteli podle § 57  

odst. 1 ve spojení s § 87 odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb., o hl. m. Praze, ve znění 

pozdějších předpisů 

24.4 Darování peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou 

členy Zastupitelstva Městské části Praha 17, za výkon funkce členů výborů 

Zastupitelstva Městské části Praha 17 nebo komisí Rady Městské části Praha 17 

v roce 2018 

24.5 Žádost o prominutí úhrady příslušenství pohledávky z titulu neuhrazení 

nájemného ve výši 141.890 Kč bývalým nájemcem bytu svěřeného do správy 

Městské části Praha 17 

24.6 Smír ve sporu Městská část Praha 17 contra Augmentum s.r.o. o platnost 

skončení nájmu a vyklizení předmětu nájmu 

24.7 Koupě rodinného domu čp. 399 u. Karlovarská, Praha 6 - Řepy na pozemku  

parc. č. 1348 a obytné stavby bez čp. na pozemku parc. č. 1349/8  

vč. příslušenství na parc. č. 1349/2 ovocný sad, vše v k. ú. Řepy 

24.8 Změny rozpočtu k 31. 3. 2018 - DODATEK  

24.9 Změny rozpočtu k 30. 4. 2018 

24.10 Poskytnutí peněžních prostředků formou příspěvku s účelovým určením v roce 

2018 příspěvkovým organizacím zřizovaným MČ Praha 17 

24.11 Návrh na rozdělení dotací do oblasti sportu, volnočasových aktivit, sociálních 

služeb a kultury pro rok 2018 

24.12 Svěření stavby „Hasičská zbrojnice Praha 17 - Řepy" do správy MČ Praha 17 

24.13 Prodej části pozemku parc. č. 19 v k. ú. Řepy (lokalita ul. K Šancím) - smlouva 

o budoucí kupní smlouvě 

24.14 Odstranění stavby z titulu protiprávního užívání pozemku parc. č. 565/2  

v k. ú. Řepy (lokalita Bílá Hora) 

24.15 Žádost o svěření pozemků parc. č. 1502/2, 1506/1, 1502/161 v k. ú. Řepy  

v lokalitě Plzeňská, Mrkvičkova do správy MČ Prahy 17 

24.16 Rozhodnutí o dalším postupu při výběru provozovatele Víceúčelového 

sportovního centra Na Chobotě 

 
• Pevný bod - Interpelace členů ZMČ (předpokládaný čas od 14:15)  

• Pevný bod - Náměty a připomínky občanů Řep (předpokládaný čas od 16:00)  
 

 

Hlasování o konečné podobě programu včetně doplněného bodu: 

Pro: 20, Proti: 0 , Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 
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Interpelace členů ZMČ 

 

Černovský – Vytápění objektu MČ. Před dvěma lety si městská část zadala studii ohledně 

vytápění objektu městské části, předpokládám, že náplní té studie mělo být nebo byla 

optimalizace vytápění, čili posouzení jestli současný způsob vytápění je nejekonomičtější a jaké 

jsou alternativy. Rád bych ho obdržel, abych se s tím mohl seznámit. Takže bych rád obdržel 

ten materiál a rád bych znal stanovisko městské části k tomu materiálu, proč nebylo 

přistoupeno, co tedy realizuje většina občanů městské části, že se odpojuje od centrálního zdroje 

tepla a nahrazuje jej lokálními plynovými kotelnami, které jsou mimochodem ekologičtější než 

to centrální vytápění, čili nám zlepšují životní prostředí. 

Hájek – Před dvěma roky jsme nechali zpracovat studii a bylo nám doporučeno abychom 

zachovali stávající stav za tu cenu, že nám byla snížena částka za plyn. Mohu předložit nabídku 

na nižší cenu a nebylo tedy nutné počítat s přestavbou kotelen. 

Černovský – Já nikam nebudu běhat, jsem pracovně vytížený, já jsem žádal, aby mi to bylo 

zasláno. Předpokládám, že to máte v elektronické podobě, mojí povinností není za „tebou“ 

běhat a někde se s tím seznamovat. 

Hájek – já se omlouvám a nechci, aby jsi za mnou „běhal“, ale mohu říci, že to v elektronické 

podobě máme a že ti to zašleme. 

Černovský – Výborně! Druhá interpelace – „Cenzura internetu“. Já jsem tady na vlastní kůži 

byl svědkem cenzury v Řepské sedmnáctce, kdy jsem se s městskou částí dva roky soudil  

o právo publikovat v Řepské sedmnáctce, to právo mi nakonec bylo přiznáno a teď na mě bylo 

podáno trestní oznámení ohledně publikací na facebooku., kde jsem se vyjadřoval jako 

zastupitel a občan městské části k tomu, že týden před vlastním zastupitelstvem byly svoláni 

všichni zastupitelé starostkou k projednávání rozpočtu. To, že městská část má čas a kapacitu 

na to, aby její právník tvořil udavačský materiály na zastupitele, protože se vyjadřují na 

facebooku to mě připadá dost teda hnusný. Už jsem to jednou označil, jsou to totalitní praktiky, 

které si nezadají s těma komunistickejma nebo fašistickejma a mezi komunismus a fašismus 

bych vložil rovnítko. Někteří mí přátelé by dokonce řekli, že komunismus byl horší než ten 

fašismus, samozřejmě ne v Čechách myslím...  

Synková – Pracovní setkání zastupitelů: Zákon nezakazuje dělat jakákoliv pracovní setkání 

zastupitelů a není nutné, aby byla vždy veřejná. To byla setkání, která jsi „Bořku“ zavedl už ty, 

když jsi seděl na radnici. Ta pracovní setkávání před projednáváním rozpočtu děláme 

minimálně osm let a nebyl s tím nikdy problém, protože jsme chtěli zastupitele seznámit 

s projednávaným rozpočtem, aby měli případné dotazy, aby tam byla nejen vedoucí 

ekonomického, ale i všichni ostatní vedoucí odborů a mohli na případné dotazy odpovídat. 

Nevidím důvod, proč by se nemohli zastupitelé sejít a bavit se o fungování městské části, proč 

je to proti zákonné. Já jsem se na to ptala právníků a nemají ten názor. Zastupitelé se snad 

mohou scházet bez toho, aby u toho musela být veřejnost. Já si myslím, když mají zastupitelé 

pracovat, tak proč by nemohli mít pracovní setkání. 

Hájek – Já jenom bych doplnil tu část, která se týká rozpočtu. Není tomu tak, že bychom 

nesvolávali před sestavením rozpočtu zastupitele a dokonce z opozice. Všichni kolegové 

z opozice mi potvrdí, že tomu tak není. Vždycky si je svolávám, vše vysvětluji a ovšem  

se bavíme. 
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Černovský - Vytápění objektu MČ. Byla zadána studie vytápění. Zajímá mě obsah materiálu  

a chci se s ním seznámit.  

Hájek - Studie je zpracována. Předložím studii. Černovskému ji zapůjčím. 

 

Marek – „Bořku“, on se změnil zákon o Hl. m. Praze? Nebo nějaký jiný, který by striktně 

zakazoval nově pořádat tzv. pracovní setkání zastupitelů, ze kterých nejsou žádná usnesení, tak 

jak tomu bylo z našeho a jak si ty pořádal setkání se zastupiteli, ta před schvalováním rozpočtu 

v minulosti, když jsi byl místostarosta? 

 

Katra – Já v tom nevidím problém, tohle to pracovní setkání nebrání nám v tom, že každý může 

na setkání zastupitelstva říct, co chce. Zastupitel je svým pánem, nevidím v tom žádný problém. 

Ke druhému bodu. Já nejsem zastáncem soudního sporu, protože neumíme řešit problémy mezi 

s sebou. 

 

Bíro - Zákon o HMP se nezměnil, ale změnilo se to, že „Bořek“ to nesvolává, ta pracovní 

setkání. 

 

Štěpař – Pracovní setkání je normální a není to výmysl prahy 17, to se děje i na ostatních 

radnicích, když jde o nějaké důležitější a závažné téma. Když se nedělají pracovní setkání nejen 

k rozpočtu, ale i k jiným záležitostem. Je to naprosto normální a chápu, že jsou zastupitelé, kteří 

chtějí pracovat, tak se prostě setkávají, pak jsou zastupitelé, kteří nechtějí nebo z časových 

důvodů nemohou, tak se nesetkávají, ale napadat zastupitele za to, že se setkávají a pracují,  

to mi přijde hodně absurdní. 

 

Černovský – „Vážení soudruzi“, vy jste si asi nevšimli, co interpeluji. Já jsem neinterpeloval 

pracovní setkání zastupitelů, ale interpeloval jsem trestní oznámení na mě. Sami vidíte v této 

diskusi. Vy máte nějaký názor, nějaký právní náhled, já mám jiný, říká se dva právníci tři právní 

názory. Ta diskuse je o tom, že to je kriminalizováno. Zkuste si taky něco vygooglit k tomu 

paragrafu, zřejmě to je asi paragraf urážka na cti, to je pozůstatek v našem právním řádu zase 

totalitního „komančského“ režimu. A je to odsuzováno různými nevládními organizacemi jako 

pozůstatek a v demokraciích tento paragraf není. 

 

Masopust – Já bych začal urážkou na cti. Svůj výstup jsi zahájil „vážení soudruzi“. Já se cítím 

být uražen, protože ty jsi si to asi spletl. Dnes se píše rok 2018. Takže, jestli si byl zvyklý takto 

zahajovat někde jinde řeč, asi ti to „ujelo“. Co se týká pracovních setkání, tak já nevidím důvod, 

proč by zastupitelé v rámci projednávání a v rámci porady seznamování se s předklady, které 

následně budou projednávány na zastupitelstvu se nemohli setkávat, protože při těchto 

setkáních se přece nerozhoduje, nehlasuje a nevychází z toho žádné usnesení. „Bořku“, ty si 

stěžuješ na nějaké trestní oznámení, já nevím, co jsi psal na facebooku, ale jestli jsi tam používal 

ty dva výrazy, které já teď nehodlám opakovat, tak to asi na trestní oznámení rozhodně je. 

 

Salvet – Městská část musí hájit svá práva jako to má povinnost každá právnická osoba a tím 

více, že se jedná o veřejnoprávní subjekt. Pokud je označována jako komunistická, fašistická 

apod., takové praktiky, že provozuje, tak bylo nutné se bránit na naši obranu bylo podáno trestní 

oznámení na neznámého pachatele pro poškozování cizích práv, čili žádná urážka na cti, takový 

trestní čin neexistuje, to je občanskoprávní delikt. 
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Černovský - To oslovení „soudruzi“ mi ulítlo a je to asi tím, že ta atmosféra mi připomíná tu 

dobu před třiceti lety. A znovu opakuji, že ta interpelace se týká trestního oznámení a žádám, 

aby mi to trestní oznámení bylo dáno k dispozici. 

 

Salvet – pokud běží trestní řízení, tak účastník má právo nahlížet do spisu. 

 

Černovský – K panu Salvetovi. Žádné trestní řízení nebude, protože je to blbost, samozřejmě. 

Takže znovu opakuji, že cílem té interpelace je, abych obdržel trestní oznámení, čili informaci, 

kterou zpracovala městská část, právník městské části a dal ji dál. Mám na ní právo. Moje další 

interpelace se týká poradního sboru starostky. Sleduji na internetu, na který jste podali trestní 

oznámení, na jeho dění, tam je často přetřásán poradní sbor starostky a já to taky považuji  

za nedemokratický institut, který má obcházet demokraticky zvolené zastupitelstvo městské 

části. Po letech zpráv, které čtu a které byly otištěny i v Řepské sedmnáctce prostě ten poradní 

sbor nefunguje a ani fungovat nemůže, tak jak je institucionalizován, protože tam je 

neprůhledné jmenování, tam si paní starostka může „najmenovat“ koho chce, v podstatě není 

znám žádný program dopředu.  

 

Synková – Inspirovala jsem se na Praze 1. Jediná Praha 1 a Praha 17 má ustanoven poradní 

sbor starosty nebo starostky. Je tady jednací řád poradního sboru, jsou tu jasně dána pravidla, 

kdo se do poradního sboru může přihlásit. Poradní sbor je stanoven napříč celým územím celé 

městské části, to znamená, že z každého volebního okrsku může být jeden člen v poradním 

sboru. Když jsme toto před lety ustanovili, tak jsme měli asi dvanáct členů z osmnácti volebních 

okrsků a první dva až čtyři roky poradní sbor fungoval. To, že není dopředu znám program  

je cílem, protože zástupci jednotlivých volebních okrsků tam chodí se svými podněty. Jako 

starostka si můžu nechat radit od občanů a ty mi v tom „Bořku“ asi nebudeš moct zabránit, ať 

to bude nebo nebude demokratické. Ti lidé se tam přihlásili z vlastní vůle, nikdo je nenutil, aby 

se tam hlásili. A že je to nedemokratické, to si možná myslíš ty, já si to tedy nemyslím. 

 

Masopust – V podstatě je to věc dobrovolnosti toho, jestli jsme takovou instituci v podstatě 

tady občanům nabídli, aby měli možnost právě demokraticky se projevit a říct, co třeba  

je v městské části trápí. Jsou to jejich podněty, proto tam není žádný program jednání. Oni tam 

přinášejí ty body k projednání, kde se nepřistavil kontejner, kde nebylo posekáno atd.  

 

Štěpař – Já opravdu nevycházím z údivu, opravdu tady zaznělo, že poradní sbor starostky  

je nedemokratická záležitost? A co poradní komise Rady? Tam se scházejí nějací lidé a dávají 

doporučení radě. A co finanční výbor zastupitelstva? Tam taky se scházejí nějací lidé a dávají 

doporučení zastupitelstvu. Já bych možná zrušil i tu radu, nechal jenom to zastupitelstvo,  

ale k tomu bych zároveň zakázal se scházet a pracovat. Jestli je toto představa demokracie, 

potom chápu, že ty pojmy demokracie a totalita se tady naprosto otočily.  

 

Dbalý – Kolega Černovský tady dal vlastně návrh na to, aby byla zrušena poradní komise.  

Já nevím, zda by se o tom nemělo hlasovat, i když já si myslím, že je to problém pouze paní 

starostky. Ale, aby to bylo demokratické, měli by se k tomu vyjádřit my zastupitelé. Jestli to je 

nebo není demokratické, i když je to tedy problém paní starostky. Trump ji má také 

nedemokraticky zvolenou... 

 

Katra – Doporučuji ukončit tuto diskusi v tomto bodu pokud nemáte námitek. 
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Černovský – Demokraticky ustanoveno je zastupitelstvo, jsou nominováni lidé na volební 

kandidátky, ti lidé jsou zvoleni a ti pracují stejným způsobem na stejném principu jsou, ale  

i ustanoveny poradní komise městské části a výbory. To možná asi ani pan Štěpař neví,  

jak to funguje na městské části. Tam jsou zástupci politických stran, které jsou zastoupeny 

v zastupitelstvu nebo v opozici nebo i mimo zastupitelstvo jsou nominováni těmi, co byli 

zvoleni a mají nějaký mandát. Ne, že se někdo přihlásí, čili to jsou demokraticky ustanovená 

instituce. To, že někdo někam vstoupí a je přijat, takhle fungovala totalitní KSČ. Přihlásili jste 

se, byli jste kandidáti, stali jste se členy a vládli jste Česku.  

 

Masopust – Poradní sbor paní starostky nemá žádná výkonná práva, o ničem nerozhoduje. 

Zastupitelstvo rozhoduje, vydává usnesení. Tzn., že má demokratické právo rozhodovat  

o městské části. Kdežto poradní sbor jsou lidé, kteří přináší nějaké nápady, podněty, myšlenky, 

stížnosti a to, že můžou přijít i na zastupitelstvo? Ano, můžou kdykoliv přijít na zastupitelstvo, 

nikdo nikomu v ničem nebrání. 

 

Štěpař – Já si možná jenom v nadsázce dovolím, možná bych občanům zakázal chodit na 

zastupitelstvo, protože ty taky nikdo nezvolil, tak co by tady dělali a vyjadřovali své názory? 

Opravdu vedeme diskusi o tom, že paní starostka o své vůli si zřídila poradní sbor, kam  

se mohou hlásit občané z jednotlivých okrsků a přenášet svoje nápady, problémy? Opravdu  

se tady o tom bavíme? Pojďme prosím opravdu pracovat. K tomu nemám slov... 

 

Farkač – Půl hodiny tady řešíme problémy jednoho zastupitele, neměly bychom spíš řešit 

problémy Řep? Jestli má pan Černovský problémy se svojí psychikou, protože používá výrazy, 

které si myslím slušný člověk ani opilý v hospodě neřekne a mě to docela mrzí, protože jsem 

před čtyřmi lety, „Bořku“, to si vzpomeneš, spoustu slušných věcí udělali. A teď najednou  

je všechno špatně? Nechceš zpytovat svědomí trošku? Zamysli se nad s sebou... 

 

Bartoš – I když kolega Černovský je opoziční zastupitel stejně jako já, tak začínám mít pochyby 

o smysluplnosti jeho vystoupení. Mě na rozdíl od většiny z vás se nedotýká oslovení soudruhu, 

takže můžu o tom hovořit a pokud jde o ta vystoupení, já se musím vrátit k tomu předchozímu, 

protože mě tam zaujala jedna věc. Podle toho, jak se tady kolega Černovský vyjádřil, tak jeho 

interpelace byly, že má zájem dostat trestní oznámení, které podala radnice a na druhou stranu 

tady zaznělo od p. Salveta, že bylo podáno trestní oznámení na neznámého pachatele. Z toho 

mi logicky vychází, že pan Černovský je neznámý pachatel.  

 

Černovský – Ta interpelace byla k tomu, že navrhuji zrušení poradního sboru starostky,  

že nechápu jeho smysl a že ho považuji za nedemokratický. Vy jste tady k tomu semlely 

všechno možný až po rozbor mého psychického stavu, děkuji, já jsem v pohodě, ale vy asi moc 

ne. Moje následující interpelace se týká náhrady škod. Budeme dneska řešit odvolání nebo 

návrh smíru se společností Augmentum, která měla provozovat centrum psychosomatické 

medicíny. Městská část tento projekt připravovala. Tuším dva, tři roky se to budovalo, ten 

objekt nebyl komerčně využíván náklady dvaceti milionů korun se uzpůsobil tomuto projektu, 

vznikly tam ordinace, třídy, bazén, rehabilitace, takže se tímto způsobem vynaložilo dvacet 

milionů korun a dneska to nefunguje. Já to považuji za zmařenou investici a za ztrátu dvaceti 

milionů korun.  

 

Synková – Na tuto interpelaci bude odpovězeno písemně. Právní oddělení připraví odpověď 

pro pana Černovského písemně. 
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Náměty a připomínky občanů Řep 

 

Zdeněk Tuka – jednatel firmy TIDE. 

 

 
1. Kontrola zápisu 

 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu z mimořádného ZMČ 23 dne 19. 3. 2017 bez připomínek. 

 

Hlasování o zápisu: 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 1, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 

 
2. Stanovení počtu 23 členů Zastupitelstva Městské části Praha 17 podle  

§ 88 odst. 1 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů, 

volených pro příští volební období v komunálních volbách v roce 2018 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000014/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

stanovení počtu 23 členů Zastupitelstva Městské části Praha 17 podle § 88 odst. 1 zákona  

č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů, volených do 

Zastupitelstva Městské části Praha 17 volených pro příští volební období v komunálních 

volbách v roce 2018, 

 

2) schvaluje 

stanovení počtu 23 členů Zastupitelstva Městské části Praha 17 podle § 88 odst. 1 zákona  

č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů, volených do 

Zastupitelstva Městské části Praha 17 pro příští volební období volených v komunálních 

volbách v roce 2018, 

 

3) ukládá 

právnímu oddělení a oddělení IT odboru Kancelář tajemníka podle § 88 odst. 3 zákona  

č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů, publikovat počet členů 

zastupitelstva městské části, který má být zvolen, na úřední desce Úřadu Městské části Praha 

17 a na oficiálních webových stránkách Městské části Praha 17, a to nejpozději do 2 dnů po 

jeho stanovení. 

 

Zodpovídá  

Ing. ThDr. PhDr. JUDr. Leo Salvet, Ph.D., DBA, Vedoucí právního oddělení  

    

Bc. Petr Loučka, Vedoucí oddělení informatiky  

    

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval:1) 
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3. Poskytnutí mimořádné odměny neuvolněnému zastupiteli podle § 57 odst. 1 ve spojení 

s § 87 odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb., o hl. m. Praze,ve znění pozdějších předpisů 

 

Diskuse: 

 

Marek – Pak kolega Bartoš je platným členem a oporou, když já se výjimečně nemohu jednání 

zúčastnit, on se účastní pokaždé. Já jsem rád, že on jako předseda kontrolního výboru 

zastupitelstva vám podá informaci stejnou jako já. A prosím Vás, abychom to odsouhlasili. 

 

Černovský – Mě ta částka proti tomu, co za ní bylo poskytnuto připadá velice nízká, to je limit? 

 

Marek – Ano, je to limit. 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000015/2018 

  

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

poskytnutí mimořádné odměny neuvolněném členu Zastupitelstva Městské části Praha 17 panu 

Miroslavu Bartošovi podle § 57 odst. 1 ve spojení s § 87 odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb.,  

o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů, poskytnutí mimořádné odměny ve výši 

20.000 Kč za to, že nad rozsah svých povinností, vyplývajících pro něj ze zákona jakožto člena 

zastupitelstva, předsedy Kontrolního výboru zastupitelstva a člena komise rady pro dopravu 

a bezpečnost a člena komise rady pro Sportovní centrum Na Chobotě, se ve svém volné čase 

aktivně účastní kontrolních dnů na stavbě Víceúčelového sportovního centra Na Chobotě,  

a to po celou dobu výstavby, přičemž nemalou měrou přispívá k zdárnému a bezporuchovému 

průběhu výstavby svými odbornými radami a náměty, vycházejících z jeho teoretických 

znalostí, jakož i z dlouholetých praktických zkušeností z oblasti stavebnictví, 

 

2) schvaluje 

poskytnutí mimořádné odměny neuvolněném členu Zastupitelstva Městské části Praha 17 panu 

Miroslavu Bartošovi podle § 57 odst. 1 ve spojení s § 87 odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb.,  

o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů, poskytnutí mimořádné odměny ve výši 

20.000 Kč za to, že nad rozsah svých povinností, vyplývajících pro něj ze zákona jakožto člena 

zastupitelstva, předsedy Kontrolního výboru zastupitelstva a člena komise rady pro dopravu 

a bezpečnost a člena komise rady pro Sportovní centrum Na Chobotě, se ve svém volné čase 

aktivně účastní kontrolních dnů na stavbě Víceúčelového sportovního centra Na Chobotě,  

a to po celou dobu výstavby, přičemž nemalou měrou přispívá k zdárnému a bezporuchovému 

průběhu výstavby svými odbornými radami a náměty, vycházejících z jeho teoretických 

znalostí, jakož i z dlouholetých praktických zkušeností z oblasti stavebnictví, 

 

3) ukládá 

• vedoucímu personálního a platového oddělení odboru Kancelář tajemníka zpracovat 

podklady k poskytnutí mimořádné odměny ve výši 20.000 Kč neuvolněném členu 

Zastupitelstva Městské části Praha 17 panu Miroslavu Bartošovi podle § 57 odst. 1 ve 

spojení s § 87 odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění 

pozdějších předpisů, a předložit je Ekonomickému odboru k proplacení mimořádné 

odměny; 

• vedoucí Ekonomického odboru zajistit výplatu mimořádné odměny. 
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Zodpovídá  

Milada Srpová, Vedoucí oddělení personálního a platového  

    

Termín: 25. 4. 2018     

Ing. Petra Kiliánová, Vedoucí odboru ekonomického  

    

Termín: 30. 4. 2018     

 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 1, Poznámka: 0) 

 

 
4. Darování peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy 

Zastupitelstva Městské části Praha 17, za výkon funkce členů výborů Zastupitelstva 

Městské části Praha 17 nebo komisí Rady Městské části Praha 17 v roce 2018 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000016/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

darování peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy 

zastupitelstva městské části, za výkon funkce členů výborů Zastupitelstva Městské části Praha 

17 nebo komisí Rady Městské části Praha 17 podle § 89 odst. 1 písm. q) zákona č. 131/2000 

Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů, v roce 2018, 

 

2) schvaluje 

darování peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy 

zastupitelstva městské části, za výkon funkce členů výborů zastupitelstva městské části  

a komisí rady městské části, a to ve výši 150 Kč za účast na jednotlivých zasedáních výborů 

Zastupitelstva Městské části Praha 17 nebo komisí Rady Městské části Praha 17 podle § 89 

odst. 1 písm. q) zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů 

v roce 2018, 

 

3) ukládá 

1. tajemníkům výborů Zastupitelstva Městské části Praha 17 a tajemníkům komisí Rady 

Městské části Praha 17 předložit vedoucí personálního a platového oddělení prezenční listiny  

z jednání výborů Zastupitelstva Městské části Praha 17 a z jednání komisí Rady Městské části 

Praha 17, dokládající účast fyzických osob, které nejsou členy zastupitelstva městské části, na 

těchto jednáních za období od 1. ledna 2018 do 30. dubna 2018, a to nejpozději do 15. května 

2018; 

 

2. personálnímu a platovému oddělení odboru Kanceláře tajemníka podle prezenčních listin 

uvedených v bodu 1. předložit do 30. května 2018 starostce Městské části Praha 17 k podpisu 

darovací smlouvy jako podklady k výplatě peněžních plnění fyzickým osobám, které nejsou 

členy zastupitelstva městské části, za výkon funkce členů výborů Zastupitelstva Městské části 

Praha 17 nebo komisí Rady Městské části Praha 17 podle § 89 odst. 1 písm. q) zákona 

č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů; 
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3. starostce Městské části Praha 17 podepsat darovací smlouvy uvedené v bodu 2.; 

 

4. ekonomickému odboru zajistit na základě darovacích smluv podepsaných starostkou Městské 

části Praha 17 a obdarovaným výplatu peněžních plnění fyzickým osobám, které nejsou členy 

zastupitelstva městské části, za výkon funkce členů výborů Zastupitelstva Městské části Praha 

17 nebo komisí Rady Městské části Praha 17 podle § 89 odst. 1 písm. q) zákona č. 131/2000 

Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů, a to do 15 ode dne obdržení těchto 

darovacích smluv. 

 

Zodpovídá  

Milada Srpová, Vedoucí oddělení personálního a platového  

    

Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

    

Ing. Petra Kiliánová, Vedoucí odboru ekonomického  

    

Usnesení - (Pro: 22, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: 0) 

 

 
5. Žádost o prominutí úhrady příslušenství pohledávky z titulu neuhrazení nájemného  

ve výši 141.890 Kč bývalým nájemcem bytu svěřeného do správy Městské části Praha 17 

 

Diskuse: 

 

Katra – Navrhuji akceptovat žádost pana navrhovatele. 

 

Števík – Bod nebyl předložen k projednání majetkové komisi, protože přesně k těmto účelům 

je majetková komise zřízena. Souhlasím s návrhem. 

 

Dbalý - Jsem proti prominutí. Já nevidím důvod, abychom mu cokoli odpouštěli a něco hradili 

my. Jsem pro, aby se mu ta částka neprominula. 

 

Salvet –Nevidím důvod, proč tohoto člověka šanovat, protože má exekucí více a na území 

městské části už nebydlí. 

 

Katra – Dostaneme dlužnou částku zpět? Je exekuce prováděna srážkami ze mzdy? 

 

Salvet - Částka je vymáhána exekutorem. 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000017/2018 

  

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

žádost o prominutí úhrady příslušenství pohledávky z titulu neuhrazení nájemného ve výši 

141.890 Kč bývalým nájemcem bytu svěřeného do správy Městské části Praha 17,  

 

2) zamítá 
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žádost o prominutí úhrady příslušenství pohledávky z titulu neuhrazení nájemného ve výši 

141.890 Kč bývalým nájemcem bytu svěřeného do správy Městské části Praha 17,  

 

3) ukládá 

právnímu oddělení Kanceláře tajemníku vyrozumět žadatele. 

 

Zodpovídá  

Ing. ThDr. PhDr. JUDr. Leo Salvet, Ph.D., DBA, Vedoucí právního oddělení  

    

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 3, Poznámka:0) 

 

 
6. Smír ve sporu Městská část Praha 17 contra Augmentum s.r.o. o platnost skončení 

nájmu a vyklizení předmětu nájmu 

 

Diskuse: 

 

Vlčková (jednatelka firmy Augmentum) – Počkala bych na diskusi, která se k tomu vyvine 

ze strany zastupitelstva. Tento spor slouží k tomu, aby bylo zastřeno přidělování dotací, další 

důvod je údajné neplacení nájmu. My nechápeme, co vlastně děláme špatně. Výpověď  

je nesmyslná, bude to řešit soud. 

 

Masopust – Já se distancuji od toho, aby se říkalo, že městská část maskuje dotace. Odmítám, 

aby někdo veřejně prezentoval, že jsem zastupitelstvu lhal. Já jsem pouze předložil zápis 

z kontroly komise, kterou jsme my jako městská část obdrželi. Myslím si, že nemá smysl 

pokračovat v diskusi o těchto věcech, rozhodne soud. 

 

Marek – Prosím nepodsouvat, co jsem neřekl. 

 

Farkač – Nevěřím vám a ani Vaší firmě. 

 

Černovský - Nemám materiály k dispozici, nebudu hlasovat. 

 

Katra - Inicioval jsem jednání s paní starostkou a jednání s firmou u jednoho stolu. 

S přítomným kolegou Bartošem, Markem a panem Koutským. Mluvilo se o mimosoudním 

vyrovnání, snaha byla najít řešení a my musíme bránit naše zájmy. 

 

Bartoš - Já tvrdím, že lžete vy, paní Vlčková. Neříkejte, že řádně platíte, protože to není pravda 

a dá se to velice lehce doložit. Jsem proti smíru a budu trvat na tom, aby se pokračovalo v soudní 

výpovědi. 

 

Bíro - Nemá smysl o tomto bodu hlasovat. Zástupkyně firmy Augmentum nemá zájem na 

smíru. Má to vůbec smysl? Chci pokračovat příslušnými právními kroky. 

 

Masopust - Chci o tom hlasovat, vraťme se k hlasování o tomto předkladu. 

 

Vlčková - My nevíme z jakého důvodu chcete tu spolupráci ukončit a vůbec tomu nerozumíme. 

Nezbývá, aby situaci řešil soud. 
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Masopust - Zříkám se svého vystoupení, důvod odstoupení od smlouvy je jasný. Záleží na tom, 

jak to posoudí soud. Navrhuji ukončit diskusi. 

 

Števík – Prosím pana doktora Katru o potvrzení, že v zařízení vše funguje jak má. 

 

Katra – Vy musíte najít cestu směrem k radnici, pokud chcete zlomit tento spor. 

 

Farkač – Chtěl bych ukončit tuto nesmyslnou diskusi. Ve smlouvě je vše jasně dané a nemá 

smysl to opakovat. 

 

Dbalý – Podle jednacího řádu jsem chtěl navrhnout okamžité ukončení diskuse. Po vystoupení 

jednatelky jsem proti tomu, abychom navrhovali smír. 

 

Hájek – Tento materiál jsem chápal jako vstřícný krok naproti soudu, protože soud v první 

instanci nás bude vybízet ke smíru. Tomu jsem chtěl předejít. Proto byl podán tento předklad. 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000018/2018 

  

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

pověření Mgr. Černého z právního oddělení Kanceláře tajemníka k návrhu na uzavření 

soudního smíru při jednání Obvodního soudu pro Prahu 6 ve věci žaloby korporace Augmentum 

s.r.o. na neplatnost skončení nájmu proti Městské části Praha 17, a to tak, že žalovaná  

za předpokladu, že žalobkyně vezme žalobu zpět, souhlasí s tím, aby žalobkyně vyklidila 

předmět nájmu do 6 měsíců po právní moci smíru, 

 

2) pověřuje 

Mgr. Černého z právního oddělení Kanceláře tajemníka k návrhu na uzavření soudního smíru 

při jednání Obvodního soudu pro Prahu 6 ve věci žaloby korporace Augmentum s.r.o.  

na neplatnost skončení nájmu proti Městské části Praha 17, a to tak, že žalovaná za předpokladu, 

že žalobkyně vezme žalobu zpět, souhlasí s tím, aby žalobkyně vyklidila předmět nájmu  

do 6 měsíců po právní moci smíru. 

 

Zodpovídá  

Mgr. Daniel Černý, Právník úřadu  

    

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval:1) 
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7. Koupě rodinného domu čp. 399 u. Karlovarská, Praha 6 - Řepy na pozemku  

parc. č. 1348 a obytné stavby bez čp. na pozemku parc. č. 1349/8 vč. příslušenství na parc. 

č. 1349/2 ovocný sad, vše v k. ú. Řepy 

 

Diskuse: 

 

Katra – Jaké jsou plány s tímto prostorem? 

 

Hájek – Nechceme, aby někdo koupil dům na našem pozemku. 

 

Števík - Majetková komise to probrala na svém zasedání, dospěli jsme ke stejnému názoru. 

 

Černovský – Jaké jsou plány s tímto prostorem? S odkupem nesouhlasím. 

 

Hájek - Obec získá zrekonstruovaný dům na vlastním pozemku. 

 

Masopust – Budu hlasovat pro. Je to šance stmelit náš obecní majetek a případný výnos z 

pronájmu. 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000019/2018 

  

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

a) koupi rodinného domu čp. 399 u. Karlovarská, Praha 6 - Řepy na pozemku parc. č. 1348  

a obytné stavby bez čp. na pozemku parc. č. 1349/8 vč. příslušenství na parc. č. 1349/2 - ovocný 

sad, vše v k. ú. Řepy, za cenu dle znaleckého posudku č. 5145-173/17 ze dne 4. 9. 2017, 

b) znění kupní smlouvy, 

 

2) schvaluje 

a) koupi rodinného domu čp. 399 u. Karlovarská, Praha 6 - Řepy na pozemku parc. č. 1348  

a obytné stavby bez čp. na pozemku parc. č. 1349/8 vč. příslušenství na parc. č. 1349/2 - ovocný 

sad, vše v k. ú. Řepy, za cenu dle znaleckého posudku č. 5145-173/17 ze dne 4. 9. 2017, 

b) uzavření kupní smlouvy ve znění dle přiloženého návrhu, 

 

3) zmocňuje 

starostku Mgr. Jitku Synkovou k podpisu kupní smlouvy, 

 

Zodpovídá  

Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

    

4) ukládá 

zástupci starostky, panu Jaroslavu Hájkovi, postupovat ve smyslu usnesení. 

 

Zodpovídá  

Bc. Tereza Rytířová, Vedoucí odboru správy obecního majetku  
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Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 1, Poznámka: 0) 

 

 
8. Změny rozpočtu k 31. 3. 2018 - DODATEK 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000020/2018 

  

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 11 - 22. 

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 2) 

 

 
9. Změny rozpočtu k 30. 4. 2018 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000021/2018 

  

Zastupitelstvo městské části 

 

1) schvaluje 

rozpočtová opatření č. 27 a 28, 

 

2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 23 - 26. 

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 1, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval:1) 

 

 
10. Poskytnutí peněžních prostředků formou příspěvku s účelovým určením v roce 2018 

příspěvkovým organizacím zřizovaným MČ Praha 17 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000022/2018 

  

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

důvodovou zprávu k návrhu rozdělení příspěvku s účelovým určením v roce 2018 

příspěvkovým organizacím MČ Praha 17, 

 

2) schvaluje 

rozdělení příspěvku s účelovým určením v roce 2018 příspěvkovým organizacím MČ Praha 17 

dle tabulky č. 1. 

 

Zodpovídá  

Odbor školství a kultury  

   zajistí předání podkladů ředitelům příspěvkových organizací 
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Odbor sociálních věcí  

   zajistí předání podkladů řediteli CSZS 

Ekonomický odbor  

   na vědomí 

 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval:1) 

 

 
11. Návrh na rozdělení dotací do oblasti sportu, volnočasových aktivit, sociálních služeb 

a kultury pro rok 2018 

 

Diskuse: 

 

Marek – Já bych chtěl oznámit, že jsem členem revizní komise TJ Sokol. Budu hlasovat pro 

předložený materiál, ale bylo mou povinností Vám tuto skutečnost oznámit. Neplyne mi z toho 

samozřejmě žádný osobní prospěch. 

 

Kadlec – Oznamuji, že jsem členem kontrolního výboru spolku Martin a neplynou mi z toho 

žádné finanční nároky. Ani nejsem v pracovně právním vztahu k této organizaci. 

 

Šimonová – Oznamuji, že jsem členkou Občanského sdružení Martin a z případné dotace mi 

neplyne žádný majetkový či jiný prospěch a budu hlasovat tedy pro tento materiál. 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000023/2018 

  

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh na rozdělení účelové dotace z rozpočtu městské části Praha 17 z odvodu z výherních 

hracích přístrojů a jiných technických herních zařízení určené do oblasti sportu, volnočasových 

aktivit, sociálních služeb a kultury, 

 

2) schvaluje 

poskytnutí dotací neziskovým právnickým osobám a fyzickým osobám podle příloh - tabulky 

č. 1, 2, 3, a 4, 

 

3) ukládá 

ekonomickému odboru připravit smlouvy o poskytnutí dotace a zaslat finanční prostředky 

neziskovým právnickým osobám a fyzickým osobám podle příloh - tabulky č. 1, 2, 3 a 4. 

 

Zodpovídá  

Ing. Petra Kiliánová, Vedoucí odboru ekonomického  

    

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 1, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 0) 
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12. Svěření stavby "Hasičská zbrojnice Praha 17 - Řepy" do správy MČ Praha 17 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000024/2018 

  

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

svěření stavby "Hasičská zbrojnice Praha 17 - Řepy" do správy MČ Praha 17, 

 

2) schvaluje 

podání žádosti adresované hl. m. Praze o svěření stavby "Hasičská zbrojnice Praha 17 - Řepy" 

do správy MČ Praha 17, 

 

3) zmocňuje 

starostku, Mgr. Jitku Synkovou, k podpisu žádosti, 

 

Zodpovídá  

Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

    

4) ukládá 

zástupci starostky, panu Jaroslavu Hájkovi, postupovat ve smyslu usnesení. 

 

Zodpovídá  

Bc. Tereza Rytířová, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

    

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval:2) 

 

 
13. Prodej části pozemku parc. č. 19 v k. ú. Řepy (lokalita ul. K Šancím) - smlouva  

o budoucí kupní smlouvě 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000025/2018 

  

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

žádost PREdistribuce, a.s., Svornosti 3199/19a, 150 00 Praha 5, o prodej části pozemku parc. 

č. 19 v k. ú. Řepy (lokalita ul. K Šancím) o výměře cca 12 m2, pro umístění stavby transformační 

stanice, za cenu dle znaleckého posudku, 

 

2) schvaluje 

• prodej části pozemku parc.č. 19 v k. ú. Řepy (lokalita ul. K Šancím) o výměře  

cca 12 m2, společnosti PREdistribuce, a.s., Svornosti 3199/19a, 150 00 Praha 5,  

pro umístění stavby transformační stanice, za cenu dle znaleckého posudku, 

• uzavření smlouvy o budoucí kupní smlouvě ve znění dle přiloženého návrhu, 

 

3) zmocňuje 
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starostku, Mgr. Jitku Synkovou, k podpisu smlouvy o smlouvě budoucí, 

Zodpovídá  

Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

    

4) ukládá 

zástupci starostky, panu Jaroslavu Hájkovi, postupovat ve smyslu usnesení. 

 

Zodpovídá  

Bc. Tereza Rytířová, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

    

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval:1) 

 

 
14. Odstranění stavby z titulu protiprávního užívání pozemku parc. č. 565/2 v k. ú. Řepy 

(lokalita Bílá Hora) 

 

Diskuse: 

 

Černovský - Mám málo informací, jak vznikl tento protiprávní stav. 

 

Zdeněk Tuka – jednatel společnosti TIDE. Popis historie vzniku stavby. Nabídl možnost 

budoucí spolupráce s MČ Praha 17. 

 

Marek – nebudu pro tento bod dnes hlasovat. 

 

Katra – Navrhuji odložit bod k dalšímu jednání. 

 

Hájek – Bod č. 14 stažen. 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

odstranění stavby ve vlastnictví korporace TIDE s.r.o. stojící protiprávně na pozemku  

parc. č. 565/2 v k. ú. Řepy, obec Praha, ve vlastnictví hlavního města Prahy se svěřenou správou 

Městské části Praha 17, 

 

2) schvaluje 

odstranění stavby ve vlastnictví korporace TIDE s.r.o. stojící protiprávně na pozemku  

parc. č. 565/2 v k. ú. Řepy, obec Praha, ve vlastnictví hlavního města Prahy se svěřenou správou 

Městské části Praha 17, 

 

3) ukládá 

Odboru správy obecního majetku v součinnosti s právním oddělením odboru Kancelář 

tajemníka: 

1. vyzvat korporaci TIDE s.r.o. k odstranění stavby ve vlastnictví korporace TIDE s.r.o. stojící 

protiprávně na pozemku parc. č. 565/2 v k. ú. Řepy, obec Praha, ve vlastnictví hlavního města 

Prahy se svěřenou správou Městské části Praha 17, do 31. srpna 2018; 

2. v případě neuposlechnutí výzvy podat žalobu soudu na odstranění stavby. 
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Zodpovídá  

Bc. Tereza Rytířová, Vedoucí odboru správy obecního majetku 

Ing. ThDr. PhDr. JUDr. Leo Salvet, Ph.D., DBA, Vedoucí právního oddělení  

    

Usnesení - (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval 0) 

 

 
15. Žádost o svěření pozemků parc. č. 1502/2, 1506/1, 1502/161 v k. ú. Řepy v lokalitě 

Plzeňská, Mrkvičkova, do správy MČ Prahy 17 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000026/2018 

  

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

podání žádosti o svěření pozemků parc. č. 1502/2, 1502/161, 1506/1 v k. ú. Řepy v lokalitě 

Plzeňská, Mrkvičkova, včetně případných staveb na nich umístěných, do správy MČ Prahy 17, 

 

2) schvaluje 

podání žádosti hl. m. Praze o svěření pozemků parc. č. 1502/2, 1502/161, 1506/1 v k. ú. Řepy 

v lokalitě Plzeňská, Mrkvičkova, včetně případných staveb na nich umístěných, do správy  

MČ Prahy 17, 

 

3) zmocňuje 

starostku Mgr. Jitku Synkovou k podpisu žádosti, 

 

Zodpovídá  

Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

    

4) ukládá 

zástupci starostky panu Jaroslavu Hájkovi postupovat ve smyslu usnesení. 

 

Zodpovídá  

Bc. Tereza Rytířová, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

    

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval:2) 

 

 
16. Rozhodnutí o dalším postupu při výběru provozovatele Víceúčelového sportovního 

centra Na Chobotě 

Diskuse: 

 

Právník odpovídá na dotazy zastupitelů. Do konce září bychom měli mít rozhodnutí proti 

podání rozkladu na ÚOHS. 
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Katra – Jak dlouhá je lhůta při podání rozkladu? 

 

Lampert - Do případného zadávacího řízení by bylo možné do podmínek dát, že si 

vyhrazujeme právo tuto zakázku v jakékoliv fázi zrušit. 

 

Černovský – Jak se vypořádáme s tím, že pro společnost Infinit se uzpůsobil projekt a byly tam 

vícepráce na základě jejich požadavku, dokonce i sama společnost měla investovat nemalé 

prostředky do této stavby pokud by z toho pronájmu vypadla. 

 

Marek - Investice byly ku prospěchu projektu ve smyslu funkčnosti, obslužnosti a komfortu. 

 

Katra – Jak tyto události ovlivní harmonogram stavby? 

 

Marek – Všechno „běží“ jak má, pouze měsíc zpoždění. Podle nového harmonogramu je datum 

do 31. 10. 2018. 

 

Šimonová – Které prvky činnosti koncesní jsou právě v této smlouvě. Co je tam špatně? 

 

Právník – Nový provozovatel je povinen provozovat celé zařízení jako komplet. 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000027/2018 

 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) se seznámilo 

s rozhodnutím ÚOHS č.j. : ÚOHS - S0477/2017/VZ ze dne 6. dubna 2018 - zákaz plnění 

smlouvy o smlouvě budoucí pachtovní a s návrhem dalšího postupu při výběru provozovatele 

Víceúčelového sportovního centra Na Chobotě - podání rozkladu proti rozhodnutí ÚOHS č.j. : 

ÚOHS - S0477/2017/VZ ze dne 6. dubna 2018, v zákonné lhůtě, 

 

2) schvaluje 

podání rozkladu proti rozhodnutí ÚOHS č.j. : ÚOHS - S0477/2017/VZ ze dne 6. dubna 2018, 

v zákonné lhůtě, 

 

3) ukládá 

smluvní advokátní kanceláři Hartmann, Jelínek, Fráňa a partneři zpracování a podání rozkladu 

proti rozhodnutí ÚOHS č.j. : ÚOHS - S0477/2017/VZ ze dne 6. dubna 2018, v zákonné lhůtě. 

 

Zodpovídá  

Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

    

Mgr. Daniel Černý, Právník úřadu 

 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 1, Poznámka: Nehlasoval 0) 
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Marek – 7. června 2018 od 17.00 hod. bych chtěl pozvat občany a zastupitele na setkání do 

KC Průhon na setkání ohledně metropolitního plánu. 

 

Synková – během tří týdnů bude svoláno mimořádné zasedání zastupitelstva ohledně 

budoucího provozovatele Víceúčelového sportovního centra Na Chobotě. 

 

 

Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  

a občanům za účast na zasedání ZMČ. 

 

Schválil a ověřil:  

 

                                                                          

                                                            

 

 

                                                      Mgr. Jitka Synková 

                                                    Starostka MČ Praha 17           ................................................ 

 

                                                                             

 

 

 

                                                                 

                                                             Jiří Masopust 

                                                   Místostarosta MČ Praha 17    ................................................ 

 

 

 

 

 

                                                                Jan Bösser 

                                                                 Zastupitel                     ................................................. 

                                               

 

                                                                      

 

 

V Praze dne: 25. 4. 2018 

Zapsala: Bc. Petra Kluge 

 

 


